

Title (en)  
Packaging for cigarettes, cigars, or similar.

Title (de)  
Verpackung für Zigaretten, Zigarillos oder dergleichen.

Title (fr)  
Emballage pour cigarettes, cigares ou analogue.

Publication  
**EP 0620166 A1 19941019 (DE)**

Application  
**EP 94102984 A 19940228**

Priority  
DE 4312143 A 19930414

Abstract (en)  
A packaging for cigarettes and cigars or similar smoking products (6) consists of a box (1) with a hinged lid (4) and an inner wrapper (7), inserted into the box and enclosing a number of cigarettes, cigars or similar smoking products, the upper part (9) of the inner wrapper being able to be pulled off from the lower part (10) thereof. According to the invention, the lower region of the inner space of the box (1), remote from the hinged lid (4), is narrower in cross-section than the region of the box inner space located above it, in a manner such that surface pressure is exerted in this lower region between the smoking products (6) and the inner wrapper (7). Moreover, the upper part (9) of the inner wrapper, which can be pulled off, extends approximately to the upper edge of the cross-sectional constriction (5). <IMAGE>

Abstract (de)  
Eine Verpackung für Zigaretten und Zigarillos oder dergleichen Rauchwaren (6) aus einer Schachtel (1) mit Klappdeckel (4) und einer in die Schachtel eingesetzten, eine Anzahl von Zigaretten, Zigarillos oder dergleichen Rauchwaren umschließenden Innenhülle (7), deren oberer Teil (9) von dem unteren Teil (10) der Innenhülle abziehbar ist. Erfindungsgemäß ist der dem Klappdeckel (4) abgewandte untere Bereich des Innenraums der Schachtel (1) im Querschnitt derart enger als der darüber befindliche Bereich des Schachtelinnenraums, daß sich in diesem unteren Bereich zwischen den Rauchwaren (6) und der Innenhülle (7) eine Flächenpressung ergibt. Ferner erstreckt sich der obere abziehbare Teil (9) der Innenhülle bis etwa zum oberen Rand der Querschnittsverengung (5). <IMAGE>

IPC 1-7  
**B65D 85/10**

IPC 8 full level  
**B65D 85/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**B65D 85/1045** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 1504128 A 19240805 - GABRIEL LINDBOM CARL
- [A] DE 583756 C 19330908 - REEMTSMA CIGARETTENFABRIKEN G
- [DA] DE 3819874 A1 19890105 - BROWN & WILLIAMSON TOBACCO [US]
- [A] DE 8520326 U1 19851003
- [A] US 3099382 A 19630730 - TALBERT JOHN E
- [A] US 2225810 A 19401224 - WATERS HARRY F

Cited by  
WO0013534A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0620166 A1 19941019; EP 0620166 B1 19970502**; AT E152419 T1 19970515; DE 4312143 A1 19941020; DE 4312143 C2 19961107; DE 59402585 D1 19970605; DK 0620166 T3 19970929; ES 2100589 T3 19970616; GR 3023929 T3 19970930

DOCDB simple family (application)  
**EP 94102984 A 19940228**; AT 94102984 T 19940228; DE 4312143 A 19930414; DE 59402585 T 19940228; DK 94102984 T 19940228; ES 94102984 T 19940228; GR 970401577 T 19970627